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Tønsberg Hundeklubb
Referat fra styremøte 09.05.2023

Sted: Hytta

Til stede: Charlotte Andersen, Camilla Loe, Laila Nagel, Anne Kronen, Merete Mørken, Anita
Helgesen, Annika Berglund, Ann Kathrin Kalvenes

Forfall: Bente Hagelund, Ann Karin Midtgaard

Dato: 09.05.2023

Sak nr. Sak
15/23 Fordeling av kurs på klubbens instruktører

● Det har i perioder vært vanskelig å få tak i instruktører, og det blir derfor enkelt
for de som setter opp kurs å spørre de som alltid stiller opp.
Nå er det flere instruktører i klubben som gjerne ønsker å holde kurs, og som
trenger erfaring. Dette er viktig fordi man må ha et visst antall kurs for å beholde
autorisasjonen fra NKK.

● Det er snakk om valpekurs og grunnleggende lydighetskurs.
● Ansvaret for å variere hvem som blir spurt ligger hos de som setter opp kursene

- ikke hos den enkelte instruktør som blir spurt.

16/23 Honorar instruktører - hovedinstruktør / hjelpeinstruktør
● Det oppleves at reglene som ble definert i styremøtet 10.10.2022 (sak 31/22) er

litt uklare og at det trengs en ekstra spesifisering.
○ Vanlig klubbsats på 350,- + 2,-/km i kjøregodtgjørelse gjelder for

instruktører på:
■ Valpe-, nybegynner- og videregåendekurs i alle grener. Dette er

kurs for både medlemmer og ikke-medlemmer, og som klubben
skal tjene penger på.

■ Gruppetreninger kveldstid
○ Ved alle andre kurs, dvs. deltakerfinansierte kurs til selvkost, kan

instruktører ta en høyere pris selv om de selv er medlemmer av klubben.
For medlemmer som skal holde kurs er det satt et tak på 10.000,- for et
12 timers kurs, inkl. kjøring.

● Hjelpeinstruktører på eksterne kurs: Dette skal kun benyttes dersom antallet
deltakere krever det. Det gis da halvt honorar + kjøregodtgjørelse for
hjelpeinstruktøren. Det kan ikke være to hovedinstruktører med fullt honorar på
samme kurs. Dersom det er et stort ønske om å holde kurs sammen fordi man
har lite erfaring og dette føles tryggest, kan det eventuelt sees på en løsning
hvor f.eks. begge får hjelpeinstruktørhonorar. Dette må vurderes i hvert enkelt
tilfellet.

● Det kan også være med en hjelpeinstruktør i forbindelse med utdannelse, men
da skal det ikke gis noe honorar.
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17/23 Instruktør på gruppetreninger - alle grupper
● Det har kommet spørsmål om det er tenkt til å sette opp instruktører på

gruppetrening for LP og RL fra høsten.
○ LP har ikke instruktører å ta av, og kommer derfor ikke til å ha dette.

Unntaket vil være dersom det settes opp en grunntreningsgruppe - da
må det være en instruktør. Det er lagt inn litt i budsjettet for dette.

○ RL hadde ingen som hadde lyst eller anledning til å være instruktører da
budsjettet ble satt. Laila vil nå likevel få anledning fra høsten, men vi må
da først se på budsjettet for å finne ut om det er rom for dette.

18/23 Hvordan få opp antall påmeldinger for eksterne kurs
● Det har blitt avlyst noen kurs pga. for få påmeldte.
● Per i dag legges det ut på klubbens FB, klubbens hjemmeside og en FB-gruppe

som heter “Hundekurs i Vestfold”.
● Det bør i tillegg til dette opprettes et arrangement på FB da dette ofte sprer seg

fort.
● Vi konkurrerer med de private aktørene som kjører kurs hele tiden. Har man fått

seg en valp og finner ut at man er klar for kurs, så vil man som regel starte med
en gang og ikke vente

● Et ønske om å sette opp et kurs for de som skal få seg valp - før de får den.
Problemet er at det gjerne ikke er de som virkelig kunne trengt det som vil
melde seg på et slikt kurs, og det vil kreve mye jobb å forberede og
gjennomføre. Styres ønsker derfor ikke å prioritere dette i 2023.

19/23 Rekruttering til bruksgruppa
● Det er forsøkt mange ganger, men trengs igjen.
● Tenker å kjøre noen innføringskurs til høsten. Begynne å planlegge det allerede nå,

slik at de kanskje kan klare å fylle opp kursene. Legge det ut i alle gruppene, og
eksternt. Lage arrangement.

● Gruppetrening skjer på torsdager ved klubben. Annen aktivitet skjer ofte i helger, og
avtales torsdagene, slik at det er viktig å møte opp på gruppetreningene dersom
man er nybegynner og ønsker å være med.

● Har ikke noe tilbud for de som kun ønsker å gå et kurs, men ikke drive det aktivt.
● Man må ha grunnleggende lydighet på plass for å kunne drive med bruks.
● Det kreves mye tid for å drive aktivt. Avhengig av at man hjelper hverandre og at

folk stiller opp.

20/23 Kursansvarlig på tvers av gruppene (f.eks. klikker-, styrke-, motivasjon-, problemhundkurs
etc.)

● Det er ønske om flere slike kurs, men for å fordele arbeidsbyrden er det da ønskelig
med en egen person som er ansvarlig for dette. Det tar mye tid å arrangere kurs, så
det blir veldig mye for de som allerede arrangerer i gruppene å ha dette på toppen.

● Ingen i hovedstyret meldte seg til dette ansvaret. Gruppelederne spør ut i
gruppene. Det trenger ikke å være snakk om så mange kurs i løpet av året - noen få
er bedre enn ingen.

● De som arrangerer mye kurs kan være behjelpelige med å komme i gang.

21/23 Forbedret / utvidet bruk av kiosk
● For å øke inntektene til klubben er det ønske om å forbedre / utvide bruk av
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kiosk. Både i forbindelse med stevner, og for klubbens medlemmer i forbindelse
med trening.

● Det har blitt kjøpt inn en liten fryser som nå står på hytta
● Ønske om at det kanskje kjøpes inn litt is, sjokolade og brus som er fast

tilgjengelig og betales via Vipps. Dette vil da basere seg på tillit.
● Det ønskes å teste ut å ha toast til stevner. Det finnes ferdig påsmurte toast som

er frosne og som legges direkte i toastjern. Ann Kathrin prøver å rekke å få kjøpt
toast før agilitystevne kommende helg. Hun har selv et toastjern som kan
benyttes på dette stevnet. Dersom dette blir en suksess, kjøper klubben inn et
eget jern.

● Det kan også gjerne selges pølser og kaker.
● Være flinke til å sjekke hva som ligger igjen fra tidligere når man skal holde

stevne.

22/23 Medlemsliste
● Spørsmål om det skal være en fast person som sjekker om folk som trener er

medlemmer? Enighet om at hver gruppe følger opp dette.
● Passordet til klubbadmin bør byttes, men de som skal arrangere stevner må ha

tilgang, så bør gjøres i en rolig periode i forhold til dette. Viktig at ny innlogging
formidles til de som trenger det når det er gjort.

23/23 Slådding av banen
● Det er snakk om grusbanen. Det ble gjort i fjor av mannen til en av medlemmene.

Han har ikke anledning i år. Det bør gjøres, så da må vi hente inn pris fra f.eks.
Haakonsen og Sukke. Ansvar: Ann Karin.

● Gresset vil nå i utgangspunktet klippes hver uke (fredag formiddag). Felles ansvar å
følge med og gi beskjed til Charlotte dersom det enten kan spares en klipping, eller
det må klippes ekstra.

Diverse ● Alle må ta ansvar for å tømme søppel og holde det ryddig inne på hytta
● Hovedregel er at det for klubbens medlemmer ikke er lov å parkere på oppsiden

av hundehytta. Det gjøres dog et unntak for bruksgruppa. Dette fordi de trener
oppe i skogen, har behov for diverse utstyr, og har flere hunder hver de skal
trene med. Det fungerer da svært dårlig å måtte gå hele veien frem og tilbake til
den store parkeringsplassen.

● Neste møte: Mandag 26.juni kl. 19:00.

Ref. Camilla Loe, 2023-05-09


